
ZAPISNIK
23. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPCINf, LOYRAN, odriane dana 31. srpnja 2019. godine,
u vije6nici Op6ine Lovran.
Zapoeeb u 17,00 sati.
Pozdravljajuii nazodne, predsjednik Op6inskog vijei4 Branislav PETKOVIC, zamolio je da se izvr5i
prozivka.
Utvrtluje se da je sjednici nazoino 12 vije6nika i to: Branislav PETKOVIC, Sini5a VILKE, Marina
ISKRA, BoSko MARJANAC, Elvira JOVIi BAN, Bozidar SPASOJEVIC. Vanja TANCABEL,
Neven MOHOROVICIC, Durdica TANCABEL, Drago KOROSAK, Rene DUSEVIC i NataSa
MILJAK.

Osim vije6nika Op6inskog vije6a Op6ine Lovran, na sjednici su nazoini: opcinski nadelnik, Bojan
SIMONIC, zamjenik op6inskog nadelnika, Toni DRUZETA, v.d. prodelnice, Tamara MITTEL i
voditeljica Odsjeka za druStvene djelatnosti Velinka SUSANJ.
Predstarmica tiska: Marija Viktorija JAGODIC (Novi List)
Jednoglasno (12 ,,a1 je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Velinka SUSANJ, a za
ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (12 ,,2a"\, su izabrani su Marina ISKRA i Neven
MOHOROVICIC.
Predsjednik Opdinskog vije6a otvorio je

VIJECMCKA PITANJA

Gospodin KOROSAK, pozdravljajuii nazodne, postavio je Opiinskom nadelniku dva pitanja.
Prvo pitanje odnosi se na kupnju spremnika koje su bili u obvezi kupiti mali poduzetnici i obrtnici te
da li 6e im Opdina Lovran izvr5iti povrat sredstava obzirom da su grailani spremnike dobili besplatno.
Osobno smatra da se radi o diskiminaciji jer da poduzetnici i obrtnici ,,pune opdinsku kasu" i kao
vanjski suradnici, pomaZu i doprinose razvoju mjesta. Stoga predlaie da se iznade nadina, da li putem
Komunalca ili Op6ine ili u suradnji s Ministarstvom da se to pitanje regulira.
Drugo pitanje, a radi se o viSe puta postavljanom pitanju, no sada usmjereno u drugom kontekstu,
odnosi se na odredbe novog Zakona o hrvatskim braniteljima koji obvezuje lokalne samouprave.
Pitanje se odnosi na proSirenje lovranskog groblja. Naime, nedavno je preminuo Marko Trulnovec.
hrvatski branitelj i pokopan je na op6e polje. Odredbe Zakona, Glava Vlll, dlanak 137., stavku 12.,
todke a. i b. Zakona o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i dlanovima njihovih obitelji
obvezuju lokalnu samoupravu da na kori5tenje da grobna mjesta uz naplatu polovice predvidenog
iznosa za hrvatske branitelje, ratne vojne invalide iz Domovinskog rata i hrvatske branitelje
Domovinskog rata, ako oni ili dlanovi njihove uZe ili Sire obitelji nemaju na koriitenju grobno mjesto
iosigura dijelove groblja, odnosno aleje za pokop hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata. Razlog
postavljanja ovog pitanja je prijedlog da se ukoliko se pristupi pro5irenje groblj4 vodi raduna i o
odredbama ovog Zakona u odnosu na hrvatske branitelje.
Naielnik SIMONIC, odgovaraju6i na prvo pitanje o tome da li se i kada misli izvrsiti povrat
sredstava pravnim osobama koje su kupile spremnike za prikupljanje otpada ida li to op6ina misli
udiniti, istide da je Zakonom propisana obveza da je dostava spremnika u obvezi pruZatelja usluge,
dakle firme ,,Komunalac" d.o.o. kojije bio duZan svim korisnicima dati spremnik, a cijena spremnika
koji se dijele bi trebala biti sadr2ana u cijeni fiksne naknade. Obzirom da je odluka bila drugadija,
odnosno da je opiina dala pomo6 za stjecanje tih bidona/spremnika Komunalcu, ta ista;ije;a
vjerojatno nije sadrZana u fiksnoj cijeni odvoza smeia i ono Sto je Komunalac radio nije bilo u skladu
s naSom odlukom, te stoga nema osnove da to nadoknatluje opiina. Nakon odreilenog vremena
promijenili smo odluku jer je po pravu nadzora, tijelo Zupanije, istaklo da odluka nije u- skladu sa
Zakonom, odnosno da se jednima daje besplatno, a drugima napla6uje, ve6 da se svlma treba dati
besplatno i Opiinsko vije6e izvr5ilo je korekciju Odluke na nadin da bi svi trebali dobiti spremnike
besplatno. Ukoliko netko smatra da bi trebao dobiti neki povrat, taj povrat moLe zat;aiiti iskljudivo od
firme koja mu je spremnik naplatila i isporudila, a to je Komunalac. Radi r" o 

".u. 
100.00

kuna./spremnik, Komunalac 6e biti u obvezi korigirati fiksnu cijenu. U Lovranu ima 2260 korisnika
obveznika odvoza sme6a koji obuhvaia i pravne osobe i kojih nema velik broj, cca. l5-tak subjekata

foji su.kupili_sprelnike. Taj bi problem bilo potrebno rje5avati na razini Komunalca i vidjeli o kojoj
kolidini se radi i o kojim iznosim4 jer sada nema osnove da iznose refundira opiina Lovran.
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Sto se tide drugog pitanja, upoznao je u kojoj je fazi proiirenje goblja. Podsjetio je da je gospodin
Koro5ak bio zamjenik Op6inskog nadelnika kada su pokenute aktivnosti na pro5irenju groblja. Pro5li

dedan u Opiinu je stigao dopis,odnosno, Rje5enje o poketanju ispravnog postupka na destici koja je
na neki ,,suludi, potpuno nelogidan nadin" ostala izostavljena iz Katastra i nije evidentirana. U
meduvremenu je pokrenut ispravni postupak i kroz 30 dana, ukoliko se nitko ne javi, napokon iemo
pokenuti daljnje aktivnosti s ciljem pro5irenja groblja.
Istide da nije bio upoznat s odredbama Zakona o pravima hrvatskih branitelj4 ali Op6ina posluje u
skladu sa zakonima i sve zahtjeve koje dobivamo, rje5avamo na osnovu zakona. Sto se tide prijedloga
da je potrebno izgraditi aleju hrvatskih branitelja na lovranskom groblju, miSljenja je da je se odredba
odnosi na ve6a groblja u ve6im gradovima, a ne i za manja" kao npr. po manjim istarskim mjestima, no
kada se bude pristupilo proSirenju groblja, ukoliko to bude jadan od uvjeta, svakako 6e se i to pitanje
razmotriti i projektantu dati prijedlog.

Gospoda TANCABEL, pozdravljaju6i nazodne, ponovo je aktualizirala pitanje sme6a. Istakla je da
Sto se tide Omladinske ulice, tamo nema problema po pitanju sme6a, nabavljeni su i postavljeni
spremnici i to funkcionira. Medutim, pitanje postavlja za Stari grad gdje da je uodila kako sve manje
domaiih ljudi Zivi. a stanovi su prodati strancima koji povremeno, tijekom ljeta borave u njima i ne
ureiluju oku6nice kupljenih objekat4 a uodila je i problem sa odlaganjem sme6a. Zbog nesnosnog
smrada u neposrednoj blizini okuinice objekta Mrak Rozi, bit 6e primorani izvr5iti prijavu prema
sanitamoj inspekciji. Osim Sto je na tom dijelu postalo smetiSte, isto tako uodilaje da se sme6e odlaZe
oko koSarica namijenjenih za pseii izmet. Stoga predlaZe da se koSiii uklone iz Starog grada i da se,

ukoliko se smatra opravdanim, postave oko Starog grada. Po njenom miSljenju stranci koji su kupili
nekretnine u Starom gradu nisu dovoljno upu6eni i informirani o nadinu odlaganja otpada pa predlaZe
da se izrade letci koji bi se podijelili ili neki plakat.
Sto se tide ukopnih spremnika, posebno onih na prostoru kod,,Stolara" na kojem su po dva spremnika
za korisni i nekorisni otpad i owaraju se na karticu. Svako owaranje spremnika nekorisnog otpada se
napla6uje, dok je drugi besplatan. Po njenom miSljenju, ako se ne bude napravila i druga kartica,
pomavajudi mentalitet naiih ljudi, miSljenjaje da ie svi ubacivati smeie u onaj besplatni spremnik.
Upomata je i da ukopni spremnik kod ,,vojame" zbog odredenih problema nije u funkciji pa je
zamoli la za pojainjenje.
Gospotla MITTEL odgovorila je da je kvar prijavljen Komunalcu i da 6e se nastojati dim prije
otkloniti.
Isto tako upomalaje da postoj i osoba u Lovranu koja se nedolidno pona5a, a u posljednje vri.ieme su ti
istupi sve udestaliji pa predlaZe da ga se pozove na razgovor i opomene, jer da smo se jedne osobe
,,rijesili" (eile).
Naielnik SIMONIa, odgovaraju6i na pitanja informirao je da smo gospodu koja je imala odretlenih
problema u suradnji sa Centrom za socijalnu skb, smjestili u odgovarajudu ustanovu, te predlaZe da i
u ovom sludaju strudne sluZbe zatra1i pomo6 Centra za socijalnu skrbi ukoliko ta osoba nije sposobna
sama se skrbiti o sebi.
Sto se tide problematike sme6a, odnosno, odlaganja otpada i voalenja brojnih rasprava na ranijim
sjednicama Op6inskog vije6a kada su se davale primjedbe, prijedlozi i modusi rjeSavanja istog, na ovu
sjednicu Op6inskog vije6a najavio je dolazak i direktor Komunalca, gospodin Mrak kako bi predstavio
prijedlog odluke o stupanju u aglomeraciju vezano za prodi5davanje otpadnih voda.
Osobno je miSljenja da, dok se ne kvalitetno ne regulira problem s odlaganjem orpada, nema smisla
dolaziti na Vije6e s nekim novim prijedlozima.
Informirao je da se, a nakon primjedbi i prijedloga na odvoz smeia, na podrudju Lovrana se dnevno
odvozi smeie, a i sme6a je sve viSe. Prijedlog da se educiraju gra<lani svakako bi podrzao, ali i za to
treba odreileno vrijeme.
Op6ina Lovran aplicirala je na jedan projekt koji bi imao za cilj edukaciju gratlana o razvrstavanju
otpada a isto tako bilo je i ponuda o edukaciji/ radionicama koje bi se provodile za djecu predikolskog
i Skolskog uzrasta, no nismo uspjeli zbog faktora razvijenosti Op6ine.
I dalje su na javni povrSinama ,,veliki" spremnici jer svim korisnicima jo5 nisu podijeljeni spremnici i
to je isto problem jer ljudi nemaju gdje odloZiti sme6e.
Svjestan problema informirao se na koji se nadin taj problem rjesava u drugim sredinama, pa je tako
kontaktirao Grad Krk, dobio potrebne podatke i narudio izradu osvrta na plan gospodarenja ogadom
na podrudju op6ine Lowan, imenovao trodlani strudni tim u sastavu gospodin Korosak, gospoda
Miljak i gospodin Tancabel, nakon dega se gospoila Miljak ispridala, pa je umjesto nje iminovana
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gospoda Radi6 Branka, a predsjednik strudnog tima je gospodin Dobrovi6. Ostavljen je rok u kojem je
potrebno izraditi osvrt s ciljem unapretlenja gospodarenja otpadom, te 6e se nakon sto se izradi analizz.
pokenuti daljnje aktivnosti jer neito se mora dalje poduzeti.
Sto se tide ukopnih spremnika, oni su prezentirani kao ne5to jako dobro, no ve6 u kratko vrijeme
upotrebe. uodeni su odretleni problemi. S druge strane, svi spremnici su pod video nadzorom, svaka
vre6ica je iipirana, a snimke bi trebao pregledavati komunalni redar. Kako ima jako puno snimljenog
materijala za isto je potrebno odredeno vrijeme za pregled, a ono Sto je jo5 vaZnije jest dinjenica da
nismo predvidjeli sankcije za prekSitelje, a Zakon je utvrdio visoke kazne i do 5.000,00 kuna.
Mi5ljenja je da iemo nakon 5to se dobije analiza Plana gospodarenja otpadom na podruiju Opiine
Lovran koja bi trebala dati prijedloge novih, boljih i kvalitetnijih rjeSenja, a Komunalac da ie do
jeseni svima podijeliti spremnike, te da ie ovaj sustav bolje funkcionirati.
Nakon Sto je gospoila TANCABEL istakla da joS uvijek nije uveden obradun odvoza sme6a po
stvamoj potro5nji, a da su u Komunalcu govorili da bi s 1. 08. to krenulo, postavlja upit kada ie se

krenuti s time, da li je uputno da se vije6nici direktno obrate Komunalcu, ili da se sazove tiskovna
konferencija i pozovu gra<lani Lovran, naielnik SIMONIa odgovorio je da to moraju rjeiavati
potroSadi s pruZateljem usluge, Komunalcem d.o.o.
Gospotla MIIJAX postavila je upit da li je postojala obaveza do kada gratlanima moraju biti
podijeljeni spremnici, te zbog dega se kao na primjeru Opatije, zeleni spremnici ne povuku i pozovu
gratlane da dotlu po spremnike.
Naielnik SIMONIa odgovorioje daje rok bi l. travnja 2019. godine, a nije provjerio informaciju da
spremnika nema. Mi5ljenja je da 6e nam narudeni Osvrt na Plan gospodarenja otpadom na podrudju
Opiine Lovran dati odgovore na postavljena pitanja.
Gospodin MARJANAC, pozdravljaju6i nazodne, osvrnuo se na odgovor Turistidke zajednice Op6ine
Lovran na vijednidko pitanje kojeje postavio na pro5loj sjednici Op6inskog vije6a.
PredloZio je da se one manifestacije koje su u organizaciji Turistidke zajednice Op6ine Lovran
,,prebace" ili u Odbor za dru5tvene djelatnosti ili da se ponovo u Opiini Lovran imenuje Odbor za
manifestacije. Prijedlog je potkijepio dinjenicom da je dan ranije odrian Jazz festival u Lovranu, u
organizaciji nadelnika Opdine M. Draga, dok Turistidka zajednica nije udestvovala u organizaciji te
manifestacija koja je bila vrlo dobro posje6ena, dak vi5e nego Dani treSanja. Nastavno na gomje.
zamolio je strudne sluZbe da provjere istinitost informacije da je Turistidka zajednica Op6ine Lovran
uplatila iznos od 6.000,00 kuna za veliku Strudlu od treianja koju je narudila od Liburnia Riviera hoteli
d.d., a da su istu tu slasticu naplaiivali od korisnika po cijeni od 15,00 kn/kom. Ako je moguie,
zamolio je strudne sluZbe da provjere tu informaciju, odnosno da od Turistidke zajednice Op6ine
Lovran zatraie financijsko izvje56e utro5enih sredstava manifestacije Dani treianja u Lovranu.
MiSljenja je da manifestacija Dani treSanja u Lovranu nije bilo na onoj razini koja se odekuje i da bije
trebalo svakako podiii, kako programski tako i organizacijski, gdje za primjer navodi susjedne
turistidke zajednice, kao npr. Kastavsko kultumo ljeto i u tom smislu predlaZe napravitijedan iskorak i
poraditi na kvaliteti kulturnog ljeta iostalih manifestacija.
Postavlja pitanje da li je moguie da se te manifestacije ,,prebace" na Op6inu Lovran, odnosno da se

imenuje Odbor za manifestacije koji bi osmislio i predloZio kvalitetan program manifestacije.
Drugo pitanje postavio je u odnosu na prostor ispred TrZnice Lovran, gdje predlaZe da se postave
stupi6i koji bi prijedili zaustavljanje automobila jer vrlo desto zaustavljeni automobili ote2avaju
prometovanje ul rcom Zrtava taslzma.
Natelnik SIMONIa zahvalio se na postavljenim pitanjima, te 6e se od Turistidke zajednice Opiine
Lovran zatraiiti izvje56e o utro5enim sredstvima manifestacije Dani tre5anja u Lovranu (troiak
slastice-Strudle), a r zmotrit ie se iprijedlog da se manifestacije ,,prebace" na strudna tijela Opiine
Lovran, jer se radi o savjetodavnim tijelima.
Sto se tide postavljanja stupi6a ispred TrZnice, nakon Sto se ispita nadin koriStenja parkimih mjesta.
ukoliko se pokaZe opravdanim jer su ve6 ranije bili postavljeni pa uklonjeni, postupit 6e se po
predloZenom. Kad se ve6 raspravlja o prometu u Centru, informirao je da se razmiSlja i o tome da se
Trg slobode zatvori za, promet jer na podrudju Lovrana nema niti jednog ve6eg gradskog trga, a on bi
bio u funkciji i posluZio bi kao prostor na kojem bi se mogle odvijati manifestacije i razna dogadanja u

svrhu turistidke promidZbe mjesta. Razmatraju6i isto, javlja se problem prometovanja u suprotnom
smjeru o demu takotler treba voditi raduna i konzultiraju6i struku, imaii cjelovito rje5enje. Isto tako i

na cesti koja vodi u Brajdice postoji mogu6nost iznalaienla boljeg rje5enja prometa u mirovanju Sto bi
se takoder dalo rije5iti kvalitetnije (put oko Skole, uz obiteljske ku6e, diS6enje javne povriine i

uretlenje istih u svrhu parkirali5ta i dr.). Postavljanjem stupi6a na toj dionici onemogu6ava se promet u



oba smjera" a bez njih, zbog nesavjesnih vozata, dolazi do zastoja u prometu, Sto bi u buduinosti
mogao regulirati prometni redar. Uz gomje, iskoristio je priliku i informirao da je Opiina Lovran
raspisala natjelaj za radno mjesto vjeibenika, da je natjedaj pri kraju te se nada da 6e se primiti
vjeZbenik kojeg iemo pripremiti za daljnji rad, jer je danas vrlo te5ko naii nekog tko ie raditi, a tako
je isa zapoSljavanjem prometnih radara, a bez kvalitetnog prometnog redara teSko 6e se ova
problematika rije5iti.
Gospodin PETKOVIa, informirao je o primjedbi vozada Komunalca i Autotroleja da na dijelu
Zupanijske u smjeru Lovranske Drage nije orezano zelenilo sto swara smetnje u prometu njihovih
vozila i da bi trebalo o tome obavijestiti ZUC. Kako je na toj prometnici izvrsena sanitama sjeda,
predloZioje da se u cilju izbjegavanja nepotrebne prekomjeme sjede visokog raslinja zztraLi od vozaca
Komunalaca da upute na kritiena mjesta i da se uklone samo grane koje smetaju prometu.
Nadelnik SIMONIC primijetio je da nisu zaprimljene nikakve prituZbe i sloZio se da treba
intervenirati samo na kitidnim mjestima, te da 6e se u tom smislu iskoordiniraju aktivnosti i dostavi
obavijest Zupanijskoj upravi za ceste.

Kako vi5e nije bilo vije6nidkih pitanja, Predsjednik Op6inskog vije6a ista je zakljudio i upoznao
dlanove Vije6a da nitko od ovlaStenih predlagatelja nije podnio obrazloLeni pisani prigovor na

dostavljeni dnevni red 23. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Lovran pa se, sukladno dlanku 58.,
stavak 2., Poslovnika Op6inskog vijei4 predloZeni dnevni red smatra usvojenim i o njemu se posebno
ne glasuje.
Utvriluje se da je jednoglasno (12 ,,2a") usvojen sljededi

DNEVNI RED

Ad l. Usvajanje zapisnika 22. sjednice Op6inskog vijeda Op6ine Lovran
Kako se nitko od vije6nika nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 22. sjednice
Op6inskog vije6a, predsjednik Op6inskog vije6a je zapisnik dao na glasanje.
Utvriluje se da je jednoglasno (12 ,,2s") usvojen zapisnik 22. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine
Lovran.

Ad 2. IzvjeS6e o obavljenoj reviziji uiinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim
stadionima i igrali5tima u vlasniStvu jedinica tokalne samouprave na podruiju PGZ
Predsjednik Opdinskog vijeia zamolio je Opcinskog nadelnika za ka6e obrazloZenje.
Naielnik SIMONIC podsjetio je da je pro5le godine Opiina Lovran kupila nogometno igraliSte i sada

moramo, sukladno dostavljenom Izvjeliu o obavljenoj reviziji udinkovitosti upravljanja i raspolaganja
nogometnim stadionima i igrali5tima u vlasni5wu JLS na podrudju PGZ, dostaviti podatke da li
dovoljno efikasno koristimo nogometno igrali5te s Planom provedbe naloga i preporuka i izvje5tavanja
o provedbi Dr2avnog ureda za reviziju.
Gospoila I{ITTEL dopunila je informaciju da je Opiina Lovran duZna postupiti po preporuci
Dr2avnog ureda za reviziju, utvrditi rokove u kojima 6emo realizirati i kasnije regulirati odnose sa

klubom.
Naielnik SIMONId informirao je da je i po ranije obavljenom nalazr Driavna revizija uodila kao
problem kori5tenje boiarij4 Sto je opisano, jer da nisu provedeni javni natje(,aji za dodjelu boiarija
boiarskim klubovima i sada se vode postupci.
Po kra6oj raspravi, donesen je sljedeci

zakljuCak

l. Usvajanje zapisnika 22. sjednice Op6inskog vije6a Opdine Lovran
2. IzvjeS6e o obavljenoj reviziji uiinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim

stadionima i igrali5tima u vlasni5tvu jedinica lokalne samouprave na podrudju PGZ
3. Prijedlog lokacije za odriavanje sajma robe Siroke potro5nje
4. Informacija o odrianim sjednicama radnih tijela Op6inskog vijeta Optine Lovran

- Odbor za ruralni razvoj,6. sjednica (2.05.2019.)
- Odbor za medunarodnu suradnju, 18. sjednica (5.06.2019.) i 19. sjednica (10.07.2019.)
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Ad 3. Prijedlog lokacije za odriavanje sajma robe Siroke potro5nje
Predsjednik Op6inskog vije6a zamolio je gospotlu MIIJAK, a kasnije i gospodina Vilkea da
protitaju zakljuike Odbora.
Gospotla MIIJAK, u ime Odbora za prostorno uredenje proditala je zakljuiak donesen na 23.

sjednici odrianoj dana 29. srpnja 2019. godine kojim prijedlog Optinskog natelnika da se za potrebe
odriwanja sajma nhe iiroke potroinje u narednom ugovornom razdoblju odreituje pa*iraliite kod
Stolara i ispod prodajnog centra ,,Konzum" a Lovranu sa jednim glasom ,,2a" i 4 ,,suzdrZana"
glasan, niie orihvaien.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarswo proditao je zakljudak donesen na 21. sjednici
Odbora odrZanoj dana 30. srpnja 2019. godine, kojim se sa 4.,,2a" i 1 ,,glasom" protiv prihvaia
hijedlog Odluke da se za potrebe odriavanja sajma rube \iroke potroinje, u narednom roTdoblju,
odrcituju parkiraliite kod ,,Stolara" i ispod prodajnog centra ,,Konzum" u Lovranu.
Gospoila MITTEL ukratko je podsjetila na rasprave koje su se ranije vodile kada se ta tema naSla na
sjednici Opdinskog vije6a, a pokrenula se na zahtjev zakupnika da im se umanji zakupnina jer je
koriiten daleko veii prostor ito Trg slobode i pristupne ulice. Na samoj sjednici se vodila rasprava na
kojoj su razmatrane i te lokacije i mogu6nost preseljenja na tada joi neureden prostor sada5njeg
parkirali5ta ,,Kamenjar", no nakon rasprave i osluSkivanja interesa javnosti, zakljudeno je da se zadr2i
postoje6a lokacija, ali da se ista suzi i da se za zakup javne povr5ine za odrZavanje sajma robe Siroke
potroinje odrede dva parkirali5ta i to kod,,Stolara" i ispod,,Konzuma" time da se osigura normalno i
nesmetano prometovanje. Na taj nadin je raspisan natjedaj, odredeni su uvjeti i zakljuden ugovor koji
je istekao. Kako se u meduvremenu razmi5lja i o uvodenju naplate za Sto je potrebno prethodno rijeSiti
imovinsko pravne odnose.
Naielnik SIMONIC istaknuo je da su vodene radnje u cilju rjelavanja imovinsko pravnih
odnosa na postoje6im parkirnim povriinama i da je do sada rijeleno oko 70o/o povr5ina. Lutkoj
uprava Opatija-Lovran-Mo56eniCka Draga, kojoj smo se obratili radi parkirnog prostora na
luikom podruiju, umjesto oiitovanja izmijenili su granicu luikog podruija na naiin da su istu
povukli u more, no ostaje upis pomorskog dobra. Rijelili smo parkiraliSte kod Konzuma,
Kamenjar, a ostaje za rijeSiti, parkirali5te kod autobusna n Ligani, kod hotela Bristol te kod
benzinske postaje INA.
Gospoda MITTEL je dalje informirala da je na tragu svih tih razmi5ljanj a zadrian prijedlog kojije
prije par godina usvojilo Op6inskog vijeia da se i u narednom razdoblju za koje bi se raspisao novi
r,atieaaj, zadfie ove dvije lokacije, uz uvjete koji su i do sada vaZili i osigura nesmetan promet, a i
interes jav nosti je da se taj prostor zadr2ijerje pristupadan i dostupan.
Natelnik SIMONIC informirao je da je bila provedena anketa po kojoj je javnost miSljenja da su to
najbolje lokacije, prvenstveno zbog blizine ostalih sadrZaja, tim viSe jer su posjetitelji sajma mahom
starije osobe.
U raspravi, gospotla TANCABEL primje6uje daje nepoStivanje ugovomih obveza od strane izlagada
bilo i ranijih godina, a gospoda ISKRA istide da bi trebalo tijekom odrZavanja sajma, uspostaviti
kontrolu i pratiti da li se poStuju obveze iz ugovora i to preraspodjelom radnog vremena komunalnog
redara koji bi isto mogao pratiti.
Isto tako upozoreno je da bi ugovorom trebalo obvezati postavljanje sanitamog dvora i di5ienje javne
povrSine nakon sajma.
Naielnik SIMONIC upoznao je vije6nike da je gospotlu Mittel imenovao v.d. prodelnicom zbog
odsustva prodelnice Markii koja je na duZem bolovanju, te je podsjetio da bi trebalo na6i nadin da se

preraspodijeli radno vrijeme komunalnog redara ili druge osobe iz komunalnog sektora zaduZene za

pradenje ugovora, sve kako bi se pratilo po5tivanje ugovora o zakupu javne povrSine za odr2avanje
sajma robe Siroke potro5nje.
Kako se vi5e nitko od vije6nika nije javio za raspravu, Predsjednik Opdinskog vije6a raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.
Utvrtluje se da je jednoglasno ( 12 ,,2a") donesena sljede6a

odluka
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InjeS6e o obavljenoj reviziji uiinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim stadionima i
igrali5tima u vlasniStvu jedinica lokalne samouprave na podruiju Primorsko goranske iupanije
prima se na znanje,



Za potrebe odriavanja sajma robe Siroke potrosnje, u narednom ugovornom razdoblju
odreduju se parkirali5ta kod,,Stolara" i ispod prodajnog centra,,Konzum" u Lovranu, uz uvjet
da se osigura nesmetan promet okolnim ulicama, odrZavanje iisto6e zakupljenih javnih povriina
i sanilarni ivor, te da se provodi nadzor nad zakupljenim prostorom i sankcionira nepoltivanje
ugovornih odredbi.

Ad 4. Informacija o odrianim sjednicama radnih tijela Op6inskog vije6a Op6ine Lovran
- Odbor za ruralni razvoj, 6. sjednica (2.05.2019.)
- Odbor za meaiunarodnu suradtrju, lE. sjednica (5.06.2019.) i 19. sjednica (10.07.2019.)

Uz prijedlog gospoile TANCABEL da se razmotri mogu6nosti da se za vije6nike Opdinskog vije6a
Opdine Lovran organizira izlet, odnosno posjet pobratimljenim gradovima i op6inama, Opiinsko
vijeie je primilo na znanje informaciju o odrianim sjednicama radnih tijela Op6inskog vije6a Op6ine
Lovran, i to 18. i 19. sjednice Odbora za meilunarodnu suradnju i 6. sjednice Odbora za ruralni
razvoj.

Natelnik SIMONIa se na kraju sjednice obratio vije6nicima i naglasio kako je zbog niza
aktivnosti koje su se odvijale u prethodnom razdoblju, izbori za nacionalne manjine, EU
parlament, mjesne odbore, kao i zbog duieg bolovanja proCelnice, izostala sjednica u lipnju.
Naglasio je da na ovoj sjednici nije bilo preyise toiaka i najavio mogu6nost sazivanja sjednice u
8 mjesecu radi donolenja odluke vezane za planiranu kupnju dijela objekta u bivSoj vojarni, a
Sto je vezano za objavljene natjeiaje za poslovnu zonu i ,,brownfield lokacije". Pripreme su u
tijeku pa ovisno o spremnosti dokumentacije za odluiivanje, sazvala bi se i sjednica opdinskog
vije6a.

Kako nitko od prisutnih vije6nika vi5e nije imao pitanj4 Predsjednik Opcinskog vijeca, zahvalio se

svima na radu Vijeda i u 18,05 sati zakljudio 22. sjednicu Op6inskog vije6a Opiine Lovran.

Zapisnilar:
Velinka Su5anj

Predsjednik Opdinskog vijeda:
Branislav PetkoYid

Ovjerovitelji zapisnika

Marina Iskra

Neven MohoroviliC
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Dovr5eno u 18,05 sati.


